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Prosjekter	og	planer	2017-18	

	

Løypenettet	

• Utvidelse	og	forbedring	av	tidlig	løype	
• Etablere	dugnadsgjeng	ifb	med	utvikling	av	løyper	og	ATV	preparering	av	tidlig	løype	
• Fortsatt	vurdere	rundløype	ved	Graneistølen	i	samarbeid	med	Kjell	Bergum	
• Vardeløype.	Etter	forslag	fra	Kjell	Bergum	se	på	mulighetene	for	etablering	av	en	

rundløype	i	Jomfruslettfjellet	på	3-4	km	som	er	innom	vardene	1050-1150	moh	
• Oppdatering	av	Varmebua	med	bl.a.	ny	vedovn,	gras	på	taket	og	takrenner	
• Organisere	barneskirenn	til	Varmebua	i	påsken	(Bualøpet)	
• Sette	opp	8	nye	informasjonstavler	på	løypeknutepunkter,	samt	stor	infotavle	ved	

Fjellstua	og	innside	Varmebua	
• Gjennomgå	kjøreinnstruks	med	Gamlestølen	Drift	AS	og	se	på	muligheten	for	

hyppigere	løypekjøring	

	

Sponsorer	

• Utvide	samarbeidet	med	flere	sponsorer	

	

Felles	dugnad	

Felles	dugnad	blir	i	år	lørdag	2.	september.	Det	vil	som	sist	år	være	felles	middag	på	Fjellstua	
for	alle	deltagerne	og	kanskje	noe	attåt.		

	

Medlemskap	i	Løypelaget	

Medlemskap	i	Løypelaget	er	ervervet	på	tre	forskjellige	betingelser:	

• Løypelaget	ble	stiftet	010312.	I	invitasjon	til	medlemskap	ble	det	kommuniserte	
følgende:	«Jomfruslettfjell	løypelag	vil	overta	maskinen	som	Gamlestølen	benytter	i	
dag	enten	som	direkte	eller	som	indirekte	eier.	Løypelaget	vil	stå	ansvarlig	for	kjøring	
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og	utbedring	av	løypene	samt	for	drift	og	vedlikehold	av	løypemaskinen	og	
oppbygging	av	et	reinvesteringsfond	til	anskaffelse	av	ny	maskin».	

• I	vedtekter	for	Løypelaget	et	år	senere	(datert	160213)	står	det	ikke	noe	om	eierskap,	
reinvesteringsfond	eller	drift	av	løypemaskinen.		

• I	vel	2	år	har	det	i	kjøpekontrakten	av	tomt	på	Gamlestølen	stått	følgende:	»	Den	
enkelte	kjøper	har	pliktig	medlemskap	i	Jomfruslettfjell	Løypelag	som	inkluderer	kjøp	
av	andel	i	Løypelaget	for	kr	4500,-	som	går	til	infrastrukturfondet».		

Gjennom	avtalen	mellom	Gamlestølen	Drift	(GD)	og	løypelaget	(august	2016)	har	vi	valgt	
å	videreføre	en	driftsmodell	hvor	GD	leverer	løypekjøringstjenesten	med	egne	maskiner	
og	personell.		Samtidig	har	løypelaget	også	kjøpt	inn	egen	ATV	som	løypelaget	selv	
disponerer.		En	slik	løsning,	hvor	løypelaget	selv	også	bidrar,	har	gitt	medlemmene	et	
bedre	tilbud.	

Det	er	styrets	oppfatning	av	denne	driftsmodellen	bør	videreføres.		Dette	også	fordi	
løypekjøringen	uansett	forutsetter	et	løpende	godt	samarbeid	mellom	grunneiere	og	
løypelaget.		Begge	parter	har	også	klare	interesser	i	at	et	slikt	samarbeid	fungerer	godt.		
	
Med	videreføring	av	driftsmodellen	som	angitt	ovenfor	er	det	ikke	hensiktsmessig	at	
løypelaget	har	som	målsetting	å	anskaffe	egen	løypemaskin.	Realistisk	sett	er	det	også	langt	
fram	før	vi	vil	kunne	skaffe	tilstrekkelig	beløp	for	en	slik	investering.							
	
Ovenstående	innebærer	en	endring	i	de	forutsetninger	som	ble	presentert	for	tegning	av	
andeler/gavebrev.	Styret	er	innforstått	med	at	dette	er	en	utfordring	som	vi	må	ta	tak	i.		
Styrets	vurdering	er	at	innbetalinger,	uavhengig	om	disse	er	innbetalt	til	”infrastruktur”	eller	
primært	mot	innkjøp	av	løypemaskin,	må	samles	i	et	eget	”fond”.		Et	slikt	fond	er	tenkt	
primært	rettet	inn	mot	investeringer	i	løypenettet	og	skal	ikke	brukes	til	dekning	av	
løypekjøringstjenesten	levert	av	GD.		
	
Styret	ønsker	å	arbeide	videre	med	denne	saken	fram	til	neste	årsmøtet	hvor	målsettingen	
er	å	klargjøre	retningslinjer	for	et	slikt	fond.	Dette	vil	med	stor	sannsynlighet	også	innebære	
behov	for	vedtektsendringer.	
		
		

	


